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Mötesforum Serienr Sammanträdesdatum Sammanträdesplats 

Rönnängs Vägförening 01 2019-02-21 Rönnängs Bygdegård 

ÅRSMÖTE 2019 

Närvarande: 17 st. medlemmar. Se deltagarförteckning. 

Per Bertilsson hälsar alla välkomna, och öppnar 2019 års medlemsmöte. 

Årsmöteshandlingarna, inkl medlemslängd och debiteringslängd, har 
funnits tillgängliga på Ica Rorsman sedan den 7:e februari. 

Mötet godkände kallelsen, annons i GP, Annonsnytt, vår hemsida samt 
affischer i samhället. 

Årsmöteshandlingarna, inkl medlemslängd och debiteringslängd, samt 
deltagarlistan ligger framlagda på stämman. 

§1 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR STÄMMAN. 

Mötet valde Per Bertilsson. 

§2 VAL AV SEKRETERARE FÖR STÄMMAN. 

Till sekreterare valdes Henrik Bergeld. 

§3 VAL AV JUSTERARE. 

Till att justera protokollet valdes Kenneth Karlsson och Reine Persson. 

§4 STYRELSENS OCH REVISORERNAS BERÄTTELSER. 

Per Bertilsson läste upp verksamhetsberättelsen. 

Henrik Bergeld presenterade räkenskaperna, samt förklarade resultatet. 
Ev. avvikelser från budgeten visades och förklarades. 

Mats Kristensson läste upp revisionsberättelsen, som är undertecknad 
av revisorerna, där de tillstyrker att: 

-  resultaträkningen fastställes. 
-  styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 
§5 FASTSTÄLLANDE AV RESULTATRÄKNING OCH 

BALANSRAPPORT. 

Mötet fastställde resultaträkningen och balansrapporten. 

§6 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN. 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2018. 

§7 FRAMSTÄLLNINGAR FRÅN STYRELSEN OCH MOTIONER FRÅN            

                       MEDLEMMAR. 
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Bengt Hillberg har gett in en motion om att göra iordning gamla 
fotbollsplanen i Bäckevik som en aktivitetsplats för Rönnängs familjer. Se 
bilaga. 
Styrelsen föreslår att de får i uppdrag under 2019 att ta fram en plan och 
offert för vad det skulle kosta. 
Mötet valde helt enligt styrelsens förslag  

 
§8 ERSÄTTNING TILL STYRELSEN OCH REVISORERNA. 

Förslag på ersättningar 2019 

Ordföranden  40 000 kr/år 

Kassör/sekr.  30 000 kr/år 

Gatubelysning  20 000 kr/år 

Vägansvarig  20 000 kr/år 

Lekplatser/Grönområde 20 000 kr/år 

                                          Mötesarvode       350 kr/tim. 

Övriga arbeten       200 kr/tim. 

Revisorerna    2000 kr för två revisionstillfällen. 

Mötet beslöt att dessa ersättningar skall utgå 2019. 

§9 STYRELSENS FÖRSLAG TILL BUDGET SAMT 
DEBITERINGSLÄNGD. 

Henrik Bergeld presenterade budgetförslaget. Inga övriga kommentarer. 

Styrelsen föreslår att avgiften för 2019 ska bli 1500 kr/andel.  

Mötet godtar förslaget och beslutade att avgiften för år 2019 ska vara 
1500 kr/andel. 

§10 VAL AV STYRELSE OCH STYRELSEORDFÖRANDE. 

Valberedningen förslag:  

Ordinarie ledamöter, utan omval, Per Bertilsson, Patrik Forsling och 
Anders Andersson. 

Ordinarie ledamöter, omval av, Henrik Bergeld (1 År) och Kenneth 
Karlsson (2 år). 

Ordinarie ledamot, nyval, Adam Myrberg. 

Suppleanter, omval av Lars Sandberg, Håkan Ström, Irene Kristensson 
och Markus Malm. 

Till Ordförande för 2019 föreslogs Per Bertilsson. 
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Mötet valde helt enligt valberedningens förslag. 

§11 VAL AV REVISORER.                     

                   Valberedningen förslag  

                   Omval av Mona Nestorson och Mats Kristensson. 

Ersättare är Jean Johansson och Anna-Lena Karlsson. 

Mötet valde helt enligt valberedningens förslag. 

§12 VALBEREDNING 

Mötet föreslog Hans Kristensson och Torbjörn Johnsson. 

Mötet valde helt enligt valberedningens förslag. 

       §13                 ÖVRIGA FRÅGOR 

       TVS frågan- Per redogör för domstolsbeslutet att kommunen inte har rätt      
att ta ut en årlig avgift för dagvattenhantering. Vägföreningarna fick rätt 
mot kommunen. 

Trappan Veberga- Per redogör för att trappan kommer att byggas under 
2019. 

Brev från Reine Persson- Per läser upp skrivelsen med önskemål om 
att begränsa trafiken på Kyrkvägen för att göra den säkrare för 
Rönnängs invånare.  

Förslag, prata med Bergabo att deras trafik går andra vägar, ev skylt 
med förbud över ett visst ton, testa tillfällig vägbula under sommaren. 

Mats Arvidsson- Mats tar upp frågan om hur andelstalen beräknas. 
Styrelsen tar kontakt med Lantmäteriet och går igenom andelstalen 
fördelningen. 

Frågan om varför vi inte klipper och gör snyggt vid grönområdet 
korsningen Hakefjordsvägen/Bäckeviksvägen. Styreslen tar reda på vem 
markägaren är och ser om vi kan få gjort iordning där. 

MEDDELANDE AV PLATS DÄR STÄMMOPROTOKOLLET HÅLLS 
TILLGÄNGLIGT. 

Protokollet kommer att sättas upp i anslagstavlan på ytterväggen vid 
Vägföreningens kontor i Stansviks industriområde, samt på hemsidan. 

Per tackade de närvarande, avslutade mötet och bjöd in till kaffe. 

Vid protokollet: 

 

Henrik Bergeld 



  4 (4) 

Justeras: 

 

 

Kenneth Karlsson   Reine Persson 


